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PYTANIE 

Dotyczy: dojazdu 

Proszę o odpowiedź, czy właściciel działki 7/6 (bądź ktokolwiek inny w jego imieniu) zwrócił 
się kiedykolwiek o to do miasta lub zadął sądownie zapewnienia dojazdu do jego działki 
(poprzez wybudowanie nowej drogi, ustalenie służebności, czy w jakikolwiek inny sposób)? 

 


